
Styremøte SHU       Øverbøen 14.11.2023 

 

Hele styret på plass 

 

1. Storviltjakt pr. 14.11. 

Totalt skutt 68 dyr så langt av 120 tildelte dyr. På samme tid i fjor var det skutt 59 dyr. Ingen 

felt har fylt kvoten. Nærmeste er Frøyset/Rydjord som har igjen 4 dyr og Åfarnes som har 

igjen 2 dyr. Avskyting kalver så langt er bra. Bra fordeling også hanndyr. Overtall spissbukker 

som er skutt. Negativt er hodyr avskyting der andel koller er for høyt mot skutte kviger, 16 

mot 8 dyr. 

 

2. Tildeling tilleggsdyr 

Delte meninger på tildeling av de 20 ekstra dyrene i styret. Styret landet på at feltene kan 

åpne for tilleggsdyr ved oppnådd 90% avskyting på ordinær kvote. Særlig hensyntas 

beiteskader på Holmemstranda for dette vedtaket.  

 

Ekstradyr er tildelt som følger: 

Voksen kolle skal spares grunnet høy avskyting på ordinær kvote. 

4 kalver, 8 kviger, 4 spissbukker, 4 bukker. Gjør oppmerksom på at det kan skytes kalv på 

kvigekort og spissbukk kort. Hvert felt kan bare skyte inntil 50% av antall dyr tildelt på 

ordinær kvote. Eksempel: Åfarnes kan da bare skyte 6 ekstradyr. 

 

De ulike feltene kan starte på tilleggsdyr når antall dyr av totalen er nådd. Eksempel: Mork 

tildelt 16 dyr og kan starte på tilleggsdyr ved skutte 14 dyr. 

Mork 14/16, Holm 28/32, Åfarnes 11/13, Sandnes 18/20, Rydjord/Frøyset 9/11, 

Holmemdalen 23/26. 

 

Det åpnes for tilleggsdyr fra og med 18. november. 

 

3. Forslag til nye vedtekter  

Arbeidsgruppen har i dag fullført et forslag til nye vedtekter jfr. Basert på normalvedtekter for 

Samvirkeforetak (SA). 

 

Kommentarer ved gjennomgang:  

$6 Et utmeldt medlem har ikke møte-og stemmerett på årsmøte. ?? 

$8 Styreleder velges av årsmøtet for 1 år og sitter i styret i 2 år. ?? Forslag om at styreleder 

velges for 1 år. Formulering lagt inn i forslaget. 

 

Styret gikk gjennom forslaget og ble enig om å sende det ut på høring den 15.11. med 

høringsfrist den 1.12.2023. 

 

 

 

 

 



 

 

4. Eventuelt 

A) Småviltjakt. Det var noen som kjøpte kort før vi stoppet for jakten. Disse har fått tilbake 

pengene fra Inatur. 

 

B) Driftsplan. SHU har en veldig omfattende driftsplan, mens andre val har langt enklere 

planer. Burde være en fordel for Viltnemden å ha en mal for driftsplaner for fremtiden. 

Planene bør også ha samme tidsplan og ikke slik som i dag da SHU har 3-års plan, mens 

Kommunen har 5-års plan.  

Styret vedtok å sende brev til Kommunen med forslag om at det utarbeides en ny mal for 

fremtidige driftsplaner. 

 

C) Styrehonorar. Kasserer foretar en avstemming og utbetaler honorar for årene 2021-2023 

 

 

 

 

 


